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Betreft: Schriftelijke vragen Partij Veilig Maastricht - onrust op scholen m.b.t. hoge energiekosten. 

 
Geacht college, 
 
Vandaag bereikte ons het bericht dat Limburgse scholen zich grote zorgen maken over de 
oplopende energiekosten. Ze vrezen het geld voor personeel te moeten gebruiken om de 
rekeningen straks te kunnen betalen. 
Bij driekwart van de Nederlandse scholen is reeds gebleken dat ze meer energie verbruiken 
door o.a. ventilatie-eisen tijdens de coronapandemie (blijkt uit een onderzoek van de PO-
Raad). Nu de prijzen voor gas en elektriciteit steeds verder stijgen, kan dat tot grote 
problemen leiden voor de kwaliteit van het onderwijs. 
Ondanks het feit dat de meeste scholen langdurige contracten hebben afgesloten voor 
energie, zullen de kosten in 2023 flink gaan stijgen. Het verminderen van het energieverbruik 
zal een probleem blijven door de klimaatveranderingen, zeer warme zomers, aanschaf van 
airco’s en ventilatiesystemen. 
 
De fractie van Partij Veilig Maastricht maakt zich zorgen en heeft hierover enkele vragen. 

1. Bent u op de hoogte van de problemen met betrekking tot energie waar de scholen mee 
worstelen? Zo ja, speelt dit ook in onze stad? 

2. Zijn er schoolbesturen die zich reeds gemeld hebben omdat ze in financiële problemen 
dreigen te raken door de energiecrisis? Zo ja, over hoeveel scholen gaat dit? 

3. Heeft u hierover al een signaal afgegeven bij het Ministerie van Onderwijs? 
4. We zullen alert moeten zijn dat de kwaliteit van het onderwijs niet achteruit gaat door 

de hoge kosten voor energie. Heeft u hiervoor een plan van aanpak? 

Namens Partij Veilig Maastricht, 
Bert Garnier 
Raadslid 
 


